

3/15/2026  
报告事項

1. 教會每週週報及公告可在萊城華人基督教會網站首頁查閱。

LCCC 主日崇拜將在教堂舉行，會有直播 LCCC Sunday worship service in person at church. There will be live broadcast.

[Click here to join the worship](#) 点击此处加入敬拜

Paper Version	Bulletin	Announcement
---------------	----------	--------------

2. 洪都拉斯短宣  
事工：

1. 輔助當地教會在社區做醫療、牙齒保健的福音外展。例如：有量血壓、身高，發藥，兒童福音活動等等。
2. 幫助當地教會做一些修繕工作，例如粉刷牆壁，修整院子或圍欄，及當地教會的需求。  
每隊要去 4 間教會服事。
3. 監獄探訪
4. 主日參加拿撒勒教會聚會

時間：8/20-8/27 周四到周四

行程：周四到，入住首都拿撒勒神學院。當天晚上洪都拉斯團隊會跟大家見面。溝通接下來一周服事的内容及安排。

周三去監獄。周四返回美國。

3. Harlan 青少年短宣行程 – 6 月 15–19 日

**3/22 報名截止**

請於 3 月 22 日前通知 Kirt 牧師您願意參加。

4. 週五 4 月 3 日，晚上七點，耶穌受難紀念特別崇拜教會各小組聚會/活動，暫停一次，歡迎大家一起到教會紀念主的受難
5. 我們將舉辦一場 多國料理分享與烘焙義賣，誠摯邀請大家一起參與！📅 日期：3 月 29 日 🕒 時間：12:30 PM – 2:00 PM 📍 地點：新堂 B 教室 本次活動的所有收入將用來支持 Harlan County 的婦女事工。歡迎大家帶食物或甜點，一起分享、一起支持這項有意義的事工。我們也需要志工幫忙準備食物。如果您願意參與準備或提供食物，請與我們聯絡。讓我們用愛心與行動，祝福並支持有需要的婦女！期待大家的參與與支持！



6.

2026 春季培灵会 莱城華人基督教會

主題：  
重塑生命  
建造小组  
活出使命



周五, 3月27日  
6:00-7:00PM  
晚餐  
7:00-8:30 PM 提供兒童看顧  
扎根真道：  
小组查经与门徒生命的建造

周六, 3月28日  
4:00-5:30 PM  
建造健康的小组：  
同工训练与团契架构 (一)  
6:00-7:00 PM  
晚餐  
7:00-8:30 PM  
建造健康的小组：  
同工训练与团契架构 (二)

周日, 3月29日  
10:00-11:30 AM  
走进禾场：传福音的典范  
(约翰福音 4:1-26)



講員：  
孫偉中牧師

孫偉中牧師生于中国大陆，毕业于中国科学院，曾在美国政府工作多年。孫牧師蒙主呼召后，于2015年毕业于正道福音神學院，取得道学硕士 (M Div.) 学位，并在北美华人教会牧会多年。他的服事着重在圣经教导，同工团队建造，信徒关怀，门徒训练、神学生栽培等多项事工。孫牧師曾担任正道福音神學院芝加哥校区的区主任，并正在攻读教牧学博士学位。自2026年起，孫牧師开始在傑城中华福音教会服事。

4030 Lexington Rd, Nicholasville KY 40356

3/15/2026

感恩和代禱

1. 为教会的合一祷告
2. 为教会新朋友的跟进祷告。
3. 为教会的牧师、长老、执事同工祷告。求主赐给他们智慧、力量和服侍的心，牧养和治理莱城教会。
4. 为周三祷告会祷告。求主将祷告的负担赐予更多的肢体，让我们认识到祷告是我们教会、家庭和个人复兴的基础。“神阿，我们称谢你，我们称谢你，因为你的名相近，人都述说你奇妙的作为。”诗 75：1。
5. 为教会各个小组祷告。求主加添每个小组长信心和力量，也将火热爱主的心放在每一位肢体的生命中。
6. 为年长者和身旁有需要的肢体祷告。

3/15/2026

Announcement

1. Church weekly Bulletin and Announcement are available on LCCC web home page.

LCCC 主日崇拜将在教堂举行, 会有直播 LCCC Sunday worship service will in person at church. There will be live broadcast.

[Click here to join the worship 点击此处加入敬拜](#)

Paper Version	Bulletin	Announcement
---------------	----------	--------------

2. Honduras short term mission

8/20-27

A. Medical mission (vital signs, height measurements, give medication, dental hygiene, counseling for health for adults and kids. Share gospel in the meantime).

B. Helping churches for repairs and painting etc.

C. Evangelizing in prisons.

D. Worshipping with local churches.

3. Harlin youth short mission trip. June 15-19.

Register before March 22 with Pastor Kirt.

4. On Friday, April 3 at 7:00 PM, there will be a Good Friday Service. All church small group meetings/activities will be paused that evening.

Everyone is warmly invited to come to church to remember the Lord's suffering.

5. We will be hosting a Multicultural Potluck & Bake

Sale on March 29 in the Youth Room, and we warmly invite everyone to join us!

 Date: March 29

 Time: 12:30–2:00 PM

 Location: Youth Room

All proceeds from this event will go toward supporting women in Harlan County.

We encourage everyone to bring a dish or baked good representing your culture to share or sell. It will be a wonderful time to enjoy food from different cultures while supporting a meaningful cause.

We are also looking for volunteers to help prepare food and assist with the event. If you are willing to help, please let us know.

Thank you for your support, and we look forward to seeing you there!



3/15/2026

Praise and Prayer

1. Pray for the unity of the church
2. Pray for the follow-up of new friends in the church.
3. Pray for LCCC pastors, Elders, deacons, coworkers.  
May God give them wisdom, power, and willing heart to lead and teach LCCC congregation.
4. Pray for prayer meeting every Wednesdays. May the Lord grant more members the burden of prayer, helping us recognize that prayer is the foundation for the revival of our church, families, and individuals.  
'We give thanks to you, O God; we give thanks, for your name is near. We recount your wondrous deeds.'  
Psalm 75:1.
5. Pray for LCCC small group leaders. May the Lord increase the faith and strength of each group leader and may the fervent love for the Lord be placed in the life of every member.
6. Pray for elderly and bodies in need.